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2. All blanks should be filled using clear language. All review comments should be well-focused and specific;
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	一、选题的科学依据（1、课题所属研究领域；2、课题的理论意义和应用价值；3、国内外研究概况及发展趋势）（字数不少于1000字。开头方式可为：《论文题目》属 xxxxx研究领域，课题源于xxx工程实际项目或xxx 研究基金或其他）

I  Scientific Basis of this proposal. (1. The academic field it belongs to; 2. The theoretical significance and application value; 3. The latest trends and basic situation of the research at home and abroad) (No less than 1000 words. A suggested opening：Title of the Dissertation belongs to the academic field of ***, under the projects of ***/funded by ***/others.)



	二、研究内容和方法（1、选题的学术思想、特色和预期达到的成果和水平；2、课题研究的创新性；3、研究内容要解决的问题；4、技术路线和技术措施；5、进度计划）（字数不少于1000字）

II  Research objectives and methodology. (1. Academic ideology, features and expected outcomes or levels to be attained of this proposal; 2. The innovativeness of this proposal; 3. The problems it aims to address;4. Research methodology; 5. Schedule/Time table) (No less than 1000 words.)



	三、开题条件（1、学术条件；2设备条件；3、经费概算和落实情况）（字数不少于200字）

III  Preparations for the proposal. (1. Academic requirements; 2. Equipment requirements; 3. Budget and funding.) (No less than 200 words.)



	四、文献综述（字数不少于8000字）
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  Literature Review (No less than 8000 words.)
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End Date
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Oral Defense Date
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(Year, Month)

	阶段时间
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	论文各阶段的主要内容

(Main content of the dissertation in each phase)
	完成形式

(Final Product)
	指导人

(Instructor)

	
	
	
	

	指导教师签字/ Supervisor：           (signature)  

                                      年     月    日 
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广州大学博士研究生开题报告专家评审表

Assessment of Experts on Doctoral Dissertation Proposal, 

Guangzhou University

	博士生姓名

Name of Student
	
	导师姓名

Name of Supervisor
	
	学号

Student ID
	

	论文题目/Title of Dissertation：

	开题报告日期

Date for Proposal Report
	
	报告

地点

Report Place
	
	听众人数

Number of Audience
	

	开题报告评议小组

Assessment Group of Dissertation Proposal

	组成

Delegates
	姓名

Name
	职称

Title
	所在学科（专业）

Major
	成员签名

(Signature by Group Members)

	组长

Leader
	
	
	
	

	成员

Member
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	秘书

Secretary
	
	
	
	

	评

议

小

组

意

见

Comments by the Assessment Group
	建议：1、通过。

2、不通过，建议1个月内重新进行开题报告评审或终止学业。

Suggestions: 1. Pass.

           2. Fail. Rework on the proposal within one month or terminate the program.

  评议组组长签字/ Group Leader：            (Signature)
                               年   月   日
Date: 

	考核成绩（百分制）

Score (100 points system)
	

	指导教师意见/ Supervisor’s Comment：

导师签字/ Supervisor：       (Signature)
  年    月    日

Date:
	院所审核意见/School’s Comment:
主管院长（主任）签字/Dean (Director):    
 （Signature）
院所公章/School Seal：

年    月    日
Date: 


备注：1、考核成绩统一百分制；

2、考核成绩60分以下为不合格，不合格者必须重做，再次不合格，取消进入论文的资格。

Notes:   1. Full score: 100 points;

2.Score under 60 is deemed failed. He who fails must re-do the dissertation. A second failure will result in the cancellation of the dissertation.

附1      广州大学博士研究生学位论文选题报告评分表

Attached File 1. 

Scoring Table for Doctoral Dissertation Proposal, 

Guangzhou University

	学号

Student ID
	
	博士生姓名

Name
	

	论文题目 Dissertation Title
	

	评审项目

Items
	权重

Percentage
	评 分 标 准

Crediting Criteria
	得分

（百分制）

Scores (/100)

	一、选题依据（A）

I. Basis of Proposal (A)
	30%
	80~100分
	选题有较强的理论意义、实用价值，深刻的学术研究内涵。

The proposal is of a strong theoretical significance, practical value and profound academic vision.
	

	
	
	60~80分
	选题有一定的理论意义、实用价值，有一定的学术研究内涵。

The proposal is of certain theoretical significance, practical value and academic vision.
	

	
	
	60分以下
	选题缺乏理论意义和实用价值。

The proposal lacks theoretical significance and practical value.
	

	二、理论基础和专门知识(B)

II. Theoretical basis and expertise (B)
	20%
	80~100分
	较好的掌握坚实宽广的理论基础和系统专业知识

It shows a fairly good theoretical basis and systematic expertise. 
	

	
	
	60~80分
	基本的掌握坚实宽广的理论基础和系统专业知识

It shows certain theoretical basis and systematic expertise.
	

	
	
	60分以下
	未能掌握坚实宽广的理论基础和系统知识

It lacks solid theoretical basis and systematic expertise.
	

	三、选题难度及先进性(C)

III. Difficulty and significance of the proposal (C)
	30%
	80~100分
	研究课题属本学科发展方向并居前沿位置，具有自己独特的思考、研究课题具有较强的先进性

This proposal is closely related to the advanced studies of this subject and is of distinct individuality in thinking and advanced effectiveness.
	

	
	
	60~80分
	研究课题属本学科的发展方向，并具有先进性。

This proposal is related to the trend of this subject and is of advanced effectiveness.
	

	
	
	60分以下
	研究课题与本学科的发展方向先进性不明显，难度欠佳。

This proposal is not distinctly related to the trend of this subject and lacks difficulty.
	

	四、文字表达（D）

IV. Writing (D)
	10%
	80~100分
	条理清晰，分析严谨，文笔流畅

Logical, precise and fluent writing.
	

	
	
	60~80分
	条理较好，层次分明，文笔较流畅

Acceptably logical, systematic and fluent writing.
	

	
	
	60分以下
	写作能力较差

Unsatisfactory writing.
	

	五、口头报告(E) 

Spoken report (E)
	10%
	80~100分
	论文严密、逻辑性强、表达清楚。

Precise, logical and clear report.
	

	
	
	60~80分
	基本概念清晰、层次分明。表达较清楚。

Acceptably logical, systematic and clear report. 
	

	
	
	60分以下
	表达较差

Unsatisfactory report.
	

	总分 

Total Score
	
	总分/Total Score =0.3A+0.2B+0.3C+0.1D+0.1E
	


备注：本评分表评审专家每人一份。每名评审专家只对五项指标每一项的最后一栏内打分（百分制），不必计算总分。总分由开题报告工作秘书计算。

Notes: Every expert should take one piece of assessment form. Experts are expected to score at the end of each item in the column (100 points system) EXCEPT the total score. Total scores should only be calculated by the secretary of the dissertation proposal project.

附2         广州大学博士研究生开题报告会情况记录

Attached File 2.

Registration for Doctoral Dissertation Proposal Report, Guangzhou University

	博士生姓名

Name of Student
	
	导师姓名

Name of Supervisor
	
	学号

Student ID
	

	论文题目/Title of Dissertation：
	

	开题报告日期

Date of Proposal Report
	
	报告

地点

Report Place
	
	听众人数

Number of Audience
	

	 开题报告工作秘书签名/Secretary of Dissertation Proposal Affairs：           (Signature)
                                                     年   月   日

Date:
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